
Jaarverslag Medezeggenschapsraad (MR) ‘Het Anker’ 
 
MR, wat houdt dat eigenlijk in:  
Een bestuur op een school heeft een Medezeggenschapsraad (MR). De MR behandeld zaken 
op schoolniveau, dus alles wat direct te maken heeft met de hele school. U kunt hierbij 
denken aan punten als het schoolplan, de begroting van de school, p&o zaken, 
onderwijskwaliteit. De MR komt 6 á 7 keer per jaar bij elkaar en er wordt advies of 
instemming gevraagd door het bestuur van de school aan de MR. Ook kan de MR 
ongevraagd advies uitbrengen over zaken die zij nodig vinden.  
 
Samenstelling 
De MR bestaat uit twee delen, een Personeelsgeleding (2 personen) en een Oudergeleding 
(2 personen). De samenstelling van de MR was dit jaar ongewijzigd ten opzichte van het 
afgelopen schooljaar: 
Personeel: Clarinda Frowijn en Henrike van Ittersum 
Ouders: Bianca van den Berg en Maurits Bos 
 
Contact GMR 
Omdat er thema’s kunnen zijn die vanuit het verenigingsbestuur (VPCO) bij de MR kan 
komen, hebben we jaarlijks contact met de Gemeenschappelijke Medezeggenschapsraad 
(GMR) van de VPCO Hasselt. Tenminste tweemaal per jaar komen de MR en GMR bij elkaar 
om met elkaar van gedachten te wisselen over de zaken die binnen de MR-en spelen.  
 
Belangrijkste thema’s 
In dit jaarverslag doet de MR verslag van de belangrijkste thema’s, adviezen en besluiten die 
genomen zijn.  
Belangrijke thema’s in 2022-2023 waren:  
- Met de start van het schooljaar, zijn we begonnen met een nieuwe directrice: Jennifer 

Kruiter.  
- Binnen de MR is heeft er een wisseling plaatsgevonden mbt de rol van secretaris. Bianca 

van den Berg (ouder geleding) heeft het stokje overgedragen aan Maurits Bos (ouder 
geleding) 

- De MR heeft aangedrongen op een beter en veiliger verkeersbeleid rondom de scholen. 
Hierop is er vanuit het schoolbestuur actie ondernomen. 

- Het ziekteverzuim onder de docenten was in het afgelopen schooljaar hoger dan we in 
de afgelopen jaren gewend waren. Dit komt vooral door langdurige uitval. Gelukkig heeft 
het niet tot uitval van lesdagen geleid. Het blijft een punt van zorg om uitval goed op te 
vangen. Vanuit de MR wordt dit kritisch gevolgd. 

- Bianca van den Berg is herkozen als lid van de MR voor een periode van 3 jaar. 
- De begroting van Stichting vrienden van het Anker is doorgenomen en goedgekeurd. 
- Vakantierooster 2023-2024 is goedgekeurd. 
- Formatie 2023-2024; is goedgekeurd. 
- Schoolgids is doorgenomen en goedgekeurd. 
- De hoge kosten voor schoolreizen zijn de revue gepasseerd. De MR is sterk van mening 

dat schoolreizen dermate belangrijk zijn dat hier niet op bezuinigd mag worden. 
Uiteraard moeten de schoolreizen wel zo kostenvriendelijk als mogelijk is georganiseerd 
worden. 



- Wij zijn op de hoogte gehouden van de activiteiten die zijn gedaan m.b.t. de Dalton-
visitatie die gepland staat voor het schooljaar 2023-2024. 

- De MR heeft gevraagd om kritisch te kijken naar de werkdruk van leerlingen, vooral in de 
bovenbouw. Het gaat om het aantal werkstukken, spreekbeurten en boekbesprekingen 
die thuis moet worden voorbereid. 

 
Als MR bedanken we de directie van Het Anker voor de prettige samenwerking en open 
sfeer waarin we de vergaderingen mochten houden. 
 
Namens de MR,  
Clarinda Frowijn, voorzitter  
Maurits Bos, secretaris 


